
MR-vergadering Notulen 13 november 2023 

  

Aanwezig:  

Janine H, P. Henrieke R, Hafida Z, Marjolein V en Ellen den A namens de ouders.  

Mandy Oudenaller, Fenna Kleemans, Yasmine Suk, namens het personeel  

Manja Lubberhuizen namens de directie. (vanaf 20.40u) 

Jolanda van Nieuwenhuijzen (onderdeel aannameprocedure Explora) 

  

Afwezig:  

Danielle Theunissen (afwezig) 

 

Notulist:  

Fenna Kleemans  
 

 

Opening, 

vaststellen 

agenda inclusief 

korte 

kennismaking met 

een lid namens de 

oudergeleding: 

Marjolein van den 

Heuvel  

Marjolein van den H en Hafida Z sluiten aan bij de MR. We 

beginnen met een voorstelronde.  

 

P. zal vandaag de laatste keer aansluiten bij de MR, Marjolein 

neemt deze plek vanaf deze vergadering van haar over.  

Verslag overleg 

september en 

oktober  

  

We herhalen kort de afspraken voor tijdens de overleggen.  

De notulen worden tijdens de vergadering gemaakt. We spreken 

af dat de notulen uiterlijk de vrijdag na de vergadering worden 

bekeken en goedgekeurd. Akkoord wordt gegeven via de mail.  

 

De notulen van september en oktober worden goedgekeurd 

door iedereen.  

  
Aannamebeleid 

en –proces 

Explora (de 

Vincent). 

Bespreking zonder 

directeur.   

Tijdens de eerste vergadering hebben we het aannamebeleid 

besproken. Tijdens het extra overleg hebben we het advies 

gegeven dat we het aannamebeleid eerder een proces vinden. 

We zouden dit uit elkaar willen zien.  

Naar aanleiding van ons advies hebben we een vernieuwde 

versie gekregen. Deze bespreken we tijdens de vergadering.   
Aannamebeleid 

en – proces 

Explora. 

Bespreking 

advies/instemming 

met directeur in 

aanwezigheid van 

coördinator 

Explora   

We hechten er waarde aan om het beleid in bredere 

betrokkenheid met elkaar te bespreken. We zouden het fijn 

vinden om met elkaar uitgangspunten voor beleid te hebben 

geformuleerd. Zodat dit ook transparant is gegaan en iedereen 

aan dit gesprek heeft kunnen deelnemen.  

 

De Mr verleend instemming met de aanname procedure, mits 

het woord beleid wordt veranderd in procedure. Daarnaast 

adviseert de MR om in plaats van aanmeldingen op volgorde 

van binnenkomst te behandelen loting te overwegen. Dit is een 

goed gebruik op diverse middelbare scholen in de regio waar 

het aantal aanmeldingen het aantal plaatsen overtreft. Het biedt 

kinderen naar de mening van de MR een eerlijkere kans.  



 

Voor het beleid gaat de MR samen met directie in gesprek. 

Jolanda en Manja geven aan dat er al veel afspraken liggen. 

Hoe willen we samen komen tot duidelijke afspraken m.b.t. het 

beleid van Explora op de Vincent.  

Vaststellen 

activiteitenplan en 

speerpunten MR 

2023 – 2024    

Beleid van Explora bespreken.  

- Brede discussie voeren over de positionering van 

Explora binnen IKC De Vincent.  

- Werkgroep Explora: Hafida, Henrieke, Marjolein, 

Ellen en Fenna.  

- Welke afspraken zijn er? En zijn wij het als MR 

hiermee eens.  

 

Nieuw koersplan binnen PCPO. Schoolplan voor de komende vier 

jaar moet worden gemaakt.  

- Studiedag ingepland waarin de leerkrachten op 

zoek zijn gegaan naar nieuwe inzichten voor het 

koersplan.  

- Janine en Arnoud komen op de verschillende 

scholen om het schoolplan te bespreken met 

leerkrachten.  

- Dit koersplan moet meegenomen worden in het 

beleidsplan.  

 

Ellen past het activiteitenplan aan. Zodra deze af is, wordt deze 

op de website gepubliceerd.   
Camerabeleid   Vanuit de GMR zijn scholen die camera’s hebben, verplicht 

gesteld om een camerabeleid met de MR te bespreken.  

 

Bovenschools beleid is al vastgesteld, dit hoeven we niet meer te 

bespreken.  

Ons advies, wij stemmen in mits de volgende wijzigingen worden 

doorgevoerd: 

- Kan hoofdstuk 6 (de overwegingen voor 

cameratoezicht) nog ingevuld worden voor beide 

scholen?  

- Een bordje voordat je binnenkomt met dat er 

camera’s zijn, is verplicht, maar hangen bij beide 

scholen er niet. Stickers voor zichtbaarheid 

camera’s.  

- Bovenschoolse stuk wat toelichting geeft moet er bij 

de Klankhof nog aan worden toegevoegd.  

  
Reflectie 

ouderenquetes 

voorjaar 2023    

Vergelijking op school/bestuur/landelijk gemaakt.  

Beide scholen zitten aan de bovenkant. Er gaan heel veel dingen 

goed. Overblijven is wel een punt dat we op alle scholen terug 

horen. Dit is een zorg bij ouders.  

- Dit wordt een agendapunt in de komende 

vergaderingen. Ouders moeten zich hier in gehoord 

voelen en er moet actie worden ondernomen.  

 



Binnen PCPO doen wordt er ieder jaar een scholen voor succes 

enquete. In het bestuurskantoor wordt hiervan een samenvatting 

gegeven. Hier wordt bekeken waar de school staat en wat 

aandachtspunten zijn.   

- Persoonlijk contact is fijn. Telefonisch of aanspreken.  
  

Rondvraag/ 

mededelingen:  

  

 

Is begroting ouderbijdrage Explora al beschikbaar?   

- Wat is er uitgegeven vorig schooljaar?  

- Akkoord voor komend jaar 

 
Reflectie directie op inzet instroomklas de Vincent   

- Instroomgroep is gecommuniceerd naar 

desbetreffende ouders.  

- Na de kerstvakantie wordt hiermee gestart. 

Meubels worden besteld.  

 

Klimaat op scholen (vanuit GMR).  

- Uit de enquete komt ook dat het binnenklimaat op 

De Vincent slecht is. Het laat veel te wensen over. 

De MR is zeer verheugd te horen dat de directrice 

heeft gezegd actie te ondernemen.    
- Op de klankhof is het binnenklimaat in grotendeels 

in orde. Sonate breed is er aandacht voor 

klimaatbeheersing.   
 

  

  
  
 

https://pcpomiddenbrabant.sharepoint.com/:w:/s/mrettenleur/EZJGTch76wJPnFhke_Li0rUBMKMl98zA7d8hbxJr_2PJHg?e=3S3nFg

